
                                             
   

  PROTOKOLL 

SPF Seniorerna Hagfors-Uddeholm 2020-08-25 

 

Art Styrelsemöte 

 

Tid 2020-08-25 kl 13.00-14.00 

 

Plats Odd Fellow-lokalen 

 

Närvarande Hans Liljas, ordf 

 Anita Beckman 

 Claes-Henrik Engström 

 Leif Jansson 

 Birgitta Jansson 

 

1. Ordföranden hälsade välkommen och förklarade mötet öppnat. 

 

2. Kassörens rapport 

 a/ Hans berättade om ett bedrägeriförsök mot föreningen. 

 b/ I kassörens frånvaro meddelade Hans följande ekonomiska rapport: 

     Plusgiro      13.871:00 

     Bankkonto  18.799:51 

     Kassan          1.972:00 

 

3. Nordea 

 Vid ansökan hos Nordea om att få använda deras tjänster begärdes protokoll 

 från styrelsemöte. 

 Firmatecknare för SPF Seniorerna Hagfors-Uddeholm är Hans Liljas och 

 Bo Henriksson. Föreningens org.nr: 802427-6423. 

 

4. KPR 

 KPR-mötet den 15 september är inställt. Claes-Henrik kontaktar dem via 

 telefon. 

 

5. Läget i studiecirklarna 

 Verksamheten i följande studiecirklar ligger nere: stickkafé, bokcirkel och 

 historia. Boule fungerar fortfarande. 

 

6. Uppvaktning av medlemmar 

 Hans har under sommaren uppvaktat de medlemmar som haft födelsedag. 

 Inga uppvaktningar i september. 

 

7. Bo Henriksson vill avsluta sitt uppdrag som kassör. Försöker hitta någon i 

 styrelsen som vill åta sig uppdraget. 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

8. Nyheter från distriktet 

 Leif rapporterade. Medlemsantalet i Värmland har minskat med 35.  

 Ordförandekonferensen blir den 30 oktober i Skoghall. 

 Kansliet är öppet fyra dagar i veckan i st f tidigare tre. 

 Jubileet är flyttat till den 26 maj 2021. 

 

9. Kommande program 

 Bestämdes att hålla tre styrelsemöten under hösten, i september, 

 oktober och november. Skall även försöka hitta en lämplig lokal till 

 dessa så att behörigt Corona-avstånd kan hållas. Mötena kommer att 

 hållas andra tisdagen i månaden. 

 Förslag på programpunkter till dessa möten: 

- Maria Persson 

- Någon som berättar om att dammar i bygden rivs upp så att  

sjöar försvinner. 

- Valter Berg eller Roland Svensson berättar om gustavabygden. 

 

10. Övriga frågor 

 Hans meddelade, att Monika Nilsson avlidit. Föreningen skall skicka 

 en kondoleans till begravningen. 

 Claes-Henrik skall ordna en torpvandring då vädret tillåter. Han kommer 

 att skicka mejl till medlemmarna.  

 Han meddelade också att seniorbygget kommer att invigas med det första 

 spadtaget den 10 september. 

 

11. Mötet avslutades. 

 

 Vid protokollet 

 

  

 Birgitta Jansson 

 

 Justerat 

 

 

 Leif Jansson 

  

 

 

 

  

  

   

 

    

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



  

  

 

  

  

 

  

  

 

   

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

 

 

 

 

 

  

  

                                  

 

 

 

 

 

 

  


